
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úr
az Országgyű lés elnöke részére

Országgyű lés Hivatala

lrumánysz*m .

	

C ;( 4

2015 OKT 0 2 .
Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások miniszter részére

"Mennyi pénzhez jutottak az Ön minisztériumától a fideszes ügyvédek?"
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint azt talán Ön is tudja, Trócsányi László igazságügyi miniszteri kinevezésé t
követően a tulajdonába tartozó Nagy és Trócsányi Ugyvédi Iroda számos megbízást kapott a
magyar állam jogi képviseletére, természetesen több millió forint közpénzért . Trócsányi László
ráadásul nem az egyetlen olyan fideszes politikus, akinek ügyvédi irodában van érdekeltsége .

Kérdezem ezért Miniszter urat :

1. Kapott-e megbízást az Ön által vezetett minisztériumtól Trócsányi László érdekeltségéb e
tartozó Nagy és Trócsányi Ugyvédi Iroda? Ha igen, hány megbízást és összesen mekkor a
értékben?

2. Kapott-e megbízást az Ön által vezetett minisztériumtól Papcsák Ferenc érdekeltségéb e
tartozó Papcsák Ugyvédi Iroda? Ha igen, hány megbízást és összesen mekkora értékben ?

3. Kapott-e megbízást az Ön által vezetett minisztériumtól Gál András érdekeltségébe tartoz ó
Gál és Társai Ugyvédi Iroda? Ha igen, hány megbízást és összesen mekkora értékben?

4. Kaptak-e megbízást az Ön által vezetett minisztériumtól Bajkai András érdekeltségéb e
tartozó SBGK Szabadalmi és Ugyvédi Irodák? Ha igen, hány megbízást és összesen
mekkora értékben?

5. Kapott-e megbízást az Ön által vezetett minisztériumtól Tuzson Bence érdekeltségéb e
tartozó Biczi és Turi Ügyvédi Iroda? Ha igen, hány megbízást és összesen mekkora
értékben ?

Megtisztelő válaszát írásban várom. Emlékeztetem, hogy az általam kért információk
közérdekű adatnak minősülnek .

Budapest, 2015 . október 2 .
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Varju László
Demokratikus Koalíció
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